



Biuletyn Polonistyczny

30.08.2018

Data wydarzenia: 11.10.2018 - 13.10.2018

„Translation Landscapes III” /III Międzynarodowa Konferencja Przekładoznawcza

Typ wydarzenia: Konferencja

Organizatorzy: Uniwersytet Szczeciński

Komitet Organizacyjny Międzynarodowej Konferencji Przekładoznawczej zaprasza na obrady do Pobierowa, które odbędą się w dniach 11-13.10.2018 roku.

Konferencja jest skierowana do osób zainteresowanych problemem przekładu ogólnego, literackiego i specjalistycznego, jak również badaczy języków specjalistycznych. Zakłada się uniwersalne ujęcie problematyki przekładu, co pozwala na stworzenie platformy porozumienia i wymiany doświadczeń zarówno dla teoretyków, jak i praktyków przekładoznawstwa. Obrady odbywać się będą w formie plenarnej (literaturoznawstwo, językoznawstwo, języki specjalistyczne). Językami konferencji są język angielski, niemiecki i polski.

Zgłoszenia wraz ze streszczeniem referatu można wysłać na adres translation.ifg@gmail.com

The conference is concerned with the problem of translation in general, both with literary and professional translations. The title suggests a wide perspective of the translation horizon which allows to create a communication platform for theorists and practitioners of specific types of translation and professional languages. The conference will be held in English, German and Polish language in a plenary session (literary studies, linguistics, specialized languages).

Application with paper's abstract send to translation.ifg@gmail.com

Die Konferenz richtet sich an alle Interessierten am Problem der allgemeinen, literarischen und Fachübersetzung. Der Titel der Konferenz verweist auf eine universelle Auffassung des Problems der Übersetzung, was die Erschaffung einer Plattform für die Verständigung und Erfahrungsaustausch sowohl für die Theoretiker, als auch für die Praktiker der Übersetzungswissenschaft ermöglichte. Die Konferenz erfolgt in Plenarform (Literaturwissenschaft, Sprachwissenschaft, Fachsprachen). Die Konferenzsprachen sind Englisch, Deutsch und Polnisch.

Anmeldungen mit dem Beitragsthema und Abstract an translation.ifg@gmail.com

Adres: Pobierowo

Data zgłaszania uczestników: 15.09.2018

Opłata: 410 zł

Do pobrania:

- Translation_Landscapes_III__Application_Form.pdf

Słowa kluczowe: konferencja, przekład, przekładoznawstwo